
Vragen van Hart voor Hilversum aan wethouder Voorink over verhuisplannen 
Hoogvliet 

De fractie van Hart voor Hilversum heeft in een Persbericht van 14 september jl. 
kennisgenomen van het opstarten van een nieuwe participatieronde over de verhuisplannen 
van Hoogvliet naar de Bosdrift.
Deze verhuisplannen zijn nog steeds onderdeel van een pilot in het kader van de nieuwe 
Omgevingswet. Deze pilot wordt, naar de mening van de fractie van Hart voor Hilversum, 
mede gemonitord (en naderhand wellicht geëvalueerd) door de raadswerkgroep 
Omgevingswet, die – naar verluidt – begin oktober weer bij elkaar komt.
Ongetwijfeld zal de betreffende pilot, naar goed gebruik, te zijner tijd worden geëvalueerd 
(door de raadswerkgroep).
Wij hebben dan ook de volgende vragen:

1. Is de voortgang van deze pilot van de verhuisplannen van Hoogvliet naar de Bosdrift 
onderdeel van overleg in de betreffende raadswerkgroep?

2. Zo ja, wordt dan ook het door Hoogvliet gedane onderzoek naar de (on)mogelijkheden 
voor verbouwing en uitbreiding op de huidige locatie aan de Admiraal de Ruijterlaan 
aan de raadswerkgroep ter kennis gebracht en zo nodig besproken?
Nader: Bij een toekomstige evaluatie van een pilot als deze, is alle beschikbare 
informatie waardevol.

3. Wordt voor het opstarten van een nieuwe participatieronde een heldere 
participatievraag vooraf geformuleerd, zodat verwachtingen wederzijds kunnen 
worden uitgesproken?

4. Kunt u precies aangeven welke participanten over welk aspecten van de 
verhuisplannen hun inbreng zullen kunnen hebben?
Nader: Het gaat immers om het bezetten van een nieuwe locatie, maar ook om het 
verlaten van de oude locatie.

In afwachting van de beantwoording.

Vriendelijke groet,

Carolien Jansson, commissielid van Hart voor Hilversum


